
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 150 (Alm. del), som Sund-
hedsudvalget har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 18. januar 2008 
 

Spørgsmål 150: 
"Det forhold, at der ikke er udvist vilje til at finde midler til en fortsættelse af 

det psykosociale arbejde indebærer det, at ministeren ikke finder arbejdet 

som udføres hermed i Bløderforeningen er vigtigt?" 

 

Svar: 
Jeg har stor forståelse for Bløderforeningens ønske om fortsat at kunne 

modtage støtte til foreningens arbejde for HIV-smittede blødere, sådan som 

foreningen har gjort siden 1988 og til stor tilfredshed for de HIV-smittede 

blødere, og hvoraf der i dag er 27, som har glæde af ordningen. 

 

Imidlertid må jeg – ligesom min forgænger – konkludere, at der på bag-

grund af Sundhedsstyrelsens indstilling og den generelle udvikling på om-

rådet ikke er fagligt belæg for at opretholde støtten til foreningens arbejde 

for HIV-smittede blødere. 

 

Jeg henviser i øvrigt til min besvarelse af spørgsmål nr. 149.  
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